
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι το κόστος πρόσκτησης 
των F-35 εξαρτάται από πολλούς παράγοντες και μέχρι σήμερα δεν έχουν ολοκληρωθεί 
οι διαδικασίες που είναι απαραίτητες για τον προσδιορισμό του και τη σύναψη της      
σχετικής σύμβασης. 

Ως προς το δεύτερο σκέλος της ερώτησης, επιτρέψτε μου να σας παραπέμψω 
στα πρακτικά της συζήτησης της υπ’ αριθ. 678/5-2-2024 επίκαιρης ερώτησης που         
έλαβε χώρα στις 12 Φεβρουαρίου 2024 στη Βουλή. 
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ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

 e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Κυριάκο Βελόπουλο 

Βουλευτή κ. Κωνσταντίνο Χήτα 
Φ.900α/1268/19260 
Αθήνα, 8 Μαρτίου 2024 
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 ΥΠΕΘΑ/ΔΝΣΗ ΕΝΗΜΕΡΩΣΗΣ  
  

ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 
  

ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 3048/06-02-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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